
      
                    
                

                                                                                                      

       
 

 

Op woensdag 22 maart 2023 vond de DSO jaarvergadering plaats in ‘t Kerkhuys te Spanbroek. 

Na een woord van welkom van de voorzitter Keesjan Stapel werden de andere overige leden voorgesteld : 

Edwin Blom (internet en website beheer), Anneke van Dam (penningmeester) beide verhinderd, Tinus 

Waaijer (externe contacten) en Christa Koelemeijer (ondersteuning secretariaat en Zorg en Welzijn) 

Verder zijn wij ook op zoek naar nieuwe leden voor onze DSO. Heeft u interesse neem contact met ons op 

via de Website: www.dorpsraad.spanbroek.opmeer.nl 

 

Er werd in het kort aangegeven waar de DSO het afgelopen jaar mee bezig is geweest: 

• Overleg met Provincie over de reconstructie van de AC de Graafweg en vervangen van het 

verouderde geluidsscherm, grenzend aan de bloemenbuurt. 

• Overleg met de verantwoordelijke portefeuillehouders (B&W)  

• Overleg over sociaal domein en veiligheid op de weg (kruispunten: Wuiver, Koninginneweg en VVS) 

• Bijwonen en overleg met Regionale Energie Strategie (RES), Zon op het dak, duurzaamheid over 

wind en zon en de informatie bijeenkomsten reconstructie van de AC de Graafweg. 

• Bijeenkomsten over het ontwerp IKC Spanbroek, Woonvisie Opmeer, Toekomst visie Opmeer 2030, 

Glasvezel Opmeer. 

• Raadsvergaderingen bijwonen. 

 

Er werd uitgelegd wat de rol van de DSO is;  signalen van inwoners opvangen, initiatieven ondersteunen, 

participeren in opstartfase van de eventuele projecten, lobbyen om verbindingen tot stand te brengen. 

 

Vervolgens kwam de BOA (René Keesman) even aan het woord, waar men  eventuele vragen aan kon 

stellen.   

Ton Koelemeijer gaf een uitleg over “Het Buurtje”, wat als Opmeerleeft.nl is gelanceerd afgelopen zaterdag 

in de Bibliotheek van Opmeer.  

Ben Kamp is energiecoach in de gemeente Opmeer. Hij gaf een presentatie en adviezen over 

duurzaamheid in Opmeer. 

Na een korte pauze kwam Herman Ter Veen aan het woord, die gaf een presentatie over Wonen in 

Opmeer, hoeveel woningen er komende tijd worden gebouwd en op welke locaties. Ook aandacht voor de 

starters is zeer gewenst. 

Na elke presentatie was er ruimte om vragen te stellen. 

 

De DSO wil een ieder bedanken, die aanwezig waren bij deze jaarvergadering. 

 

Christa Koelemeijer, 

namens de DSO. 

 

 


